
Referat af bestyrelsesmøde den 12. Februar 2018
Til stede er Thomas, Karl Åge, Simon, Annette, Mie og Karen 

Have 162
Ang have 162 har bestyrelsen besluttet at prøve at sælge haven som den er. 

Kassereren:
Simon orienterer ang det nye tiltag med havelejen og at det er gået godt. Vi har fået positive tilbagemeldinger.
Vi har gennemgået budget med Simon.

Have 94 
Haven får lagt 140m2 til haven og betaler fremad leje for det nye stykke. 

GF 
Bestyrelsen udarbejder forslag til GF.

Postkasse. 
Postkasse og havenummer er krav i haveforeningen. Alle skal sørgende at det er iorden. 

Næste møde er 12. Marts 


